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       R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr. 5555 din 30 septembrie 2009 
             Dosar nr. IC 6 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 28 septembrie 2009, în şedinţa ordinară 

a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
195 din 23.09.2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 28 septembrie 2009 în scris, prin invitaţie, telefonic şi 
prin mass-media. 
 Din partea aparatului de specialitate participã : Carmen Haruţa – şef serviciu; Aurelia 
Vultur – consilier; Paul Vereş – consilier; Rãscol Maria – inspector specialitate; Tiniş Viorel - 
director economic;  Simona Bodnariu – director executiv; Ghircoiaş Ioana – consilier; Hasnãş 
Veronica - consilier preşedinte, Bogdan Rusu – consilier preşedinte; Alexandra Moloca – 
consilier preşedinte; Negruşeri Vasile – administrator public. 
 Invitaţi: Cristian Florian – prefect;  
 Presa: Alin Cordoş şi Dorin Arsinte – Mesagerul; Medescu Ştefan – AS-TV; Ciprian 
Botezat şi Cosmin Botezat – Bistriţeanul; Marius Muşinã – TV Bistriţa; Ionela Pahone – Radio 
Transilvania; Iulia Stupinean; Vrâncean Ioan – Focus TV; Magda Bodnariu – Realitatea TV; 
Vlad Ciocan – Realitatea TV; Cristiana Sabãu; Cristina Olariu – AS-TV; Tina Ţucui – 
Agerpress; Carmen Bulz – Rãsunetul; Liana Mureşan – Gazeta de Bistriţa; Mihaela Mocanu 
– Gazeta Bistriţei; Iulia Stupinean – Realitatea; Danci Augustin – CityNews. 
 

* 
 

Secretarul judeţului, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa celor 27  de consilieri judeţeni 
şi a domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu. 

Lipsesc domnii consilieri judeţeni: Ciocan Doru, Suciu Vasile Daniel, Stan iuga 
Nicolae. 

 
Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi 

declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 

 Stimaţi colegi am convocat şedinţa ordinarã din luna septembrie, azi 28 ora 14.00. 
Ordinea de zi este cunoscutã, dumneavoastrã de altfel aţi lucrat pe comisii şi bãnuiesc cã 
aveţi trecute şi avizele pe care o sã le exprimaţi atunci când o sã vinã momentul. Din partea 
Instituţiei Prefectului participã domnul Cristian Florian, iar din partea Consiliului Judeţean 
este domnul Administrator Public prezent la şedinţa noastrã. Dacã legat de ordinea de zi 
aveţi unele precizãri, detalii, vã rog. Domnule Bumbu Mihai poftiţi. 

Bumbu Mihai: - vicepresedinte – 
 Domnule preşedinte, vreau la ordinea de zi sã cer o amânare a discuţiei punctului 5. O 
spun asta pentru cã sunt nişte probleme vizavi de comisie şi aş vrea ca ele sa fie un pic mai 
bine analizate. Dacã se poate. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 

 Se acceptã. Retragem atunci domnule vicepreşedinte. Supun aprobãrii 
dumneavoastrã ordinea de zi cu amendamentul propus de domnul vicepreşedinte Mihai 
Bumbu. 
 Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
 Cu 28 de voturi pentru s-a aprobat urmãtoarea ordine de zi: 
 

ORDINE DE ZI 
 

1. Proiect de Hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii 
la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
2. Proiect de Hotărâre privind completarea şi modificarea art.5 al Hotărârii 

Consiliului Judeţean nr.41/2008, privind reglementarea activităţii de transport 
public judeţean. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
3. Proiect de Hotărâre privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii 

Serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate pe 
traseele cuprinse în Programul de transport public judeţean de persoane prin 
curse regulate în judeţul Bistriţa-Năsăud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
4. Proiect de Hotărâre privind unele reglementări pentru vânzarea spaţiilor 

medicale. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
5. Proiect de Hotărâre privind aprobarea aplicării Programului de îmbunătăţire a 

calităţii mediului prin împădurirea terenurilor agricole degradate în judeţul 
Bistriţa-Năsăud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
6. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea modificãrii organigramei şi a statului 

de funcţii pe anul 2009 la Complexul Muzeal Bistriţa-Nãsãud. 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian – vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
7. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate a indicatorilor 

tehnico-economici şi a cofinanţãrii Proiectului “Extinderea şi modernizarea 
infrastructurii de apã şi apã uzatã, în judeţul Bistriţa-Nãsãud”. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Prin urmare luãm în discuţie primul Proiect de Hotărâre privind modificarea 

organigramei şi a statului de funcţii la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud . Domnule preşedinte al Comisiei de administraţie vã rog sã vã exprimaţi 
punctul de vedere. 

Vasile Şomlea: - consilier 
Comisia de administraţie întrunitã în şedintã astãzi a avizat favorabil în unanimitate 

acest Proiect de Hotãrâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt? Comisia economicã domnule 

preşedinte. 
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Vlad Anton: - consilier – 
Comisia economicã apreciziazã Proiectul de Hotãrâre oportun şi legal şi îi dã aviz 

favorabil în forma prezentatã de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte. Dacã alcineva dintre dumneavoastrã stimaţi colegi 

doriţi sã exprimaţi opinii, puncte de vedere, vã rog. 
Nu sunt, supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 

 Cu 28 de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Trecem la punctul 2 Proiect de Hotărâre privind completarea şi modificarea art.5 

al Hotărârii Consiliului Judeţean nr.41/2008, privind reglementarea activităţii de 
transport public judeţean. Domnule preşedinte al Comisiei de administraţie. 

Vasile Şomlea: - consilier 
Comisia de admninistraţie a avizat favorabil în uninimitate acest Proiect de Hotãrâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte al Comisiei de administraţie.  
Domnule preşedinte al Comisiei economice, vã rog. 
Vlad Anton: - consilier – 
Şi Comisia economicã a avizat favorabil tot în unanimitate acest Proiect de Hotãrâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Domnule preşedinte al Comisiei de urbanism. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt?  
Nu sunt, supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 

 Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Punctul 3 Proiect de Hotărâre privind aprobarea Contractului de delegare a 

gestiunii Serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate pe 
traseele cuprinse în Programul de transport public judeţean de persoane prin curse 
regulate în judeţul Bistriţa-Năsăud. Comisia de administraţie, domnule Şomlea Vasile. 

Vasile Şomlea: - consilier 
Aviz favorabil din partea Comisiei de administraţie. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Comisia economicã domnul preşedinte Vlad Anton. 
Vlad Anton: - consilier – 
Comisia economicã apreciazã Proiectul de Hotãrâre oportun şi îi dã aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Domnul preşedinte al Comisiei de urbanism, Popescu 

Grigore. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Înscrieri la cuvânt? 
Nu sunt, supun votului. 
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Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
 Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Punctul 4 Proiect de Hotărâre privind unele reglementări pentru vânzarea 

spaţiilor medicale. 
Domnul preşedinte al Comisiei de administraţie Şomlea Vasile. 
Vasile Şomlea: - consilier 
Aviz favorabil, din partea Comisiei de administraţie. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule preşedinte. Domnule preşedinte al Comisiei economice. 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil, din partea Comisiei economice. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule preşedinte. Domnule preşedinte al Comisiei de urbanism. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule preşedinte. Domnul preşedinte al Comisiei de culturã. 
Alexandru Pugna:- consilier – 
Comisia de culturã a dat aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc. Înscrieri la cuvânt. Nu sunt? Aici trebuie sã trecem, la procedura de 

desemnare a membrilor în comisie, în Comisia de licitaţie şi Comisia de contestaţii. Fiind 
vorba de persoane trebuie sã purcedem la vot secret. Rog staful tehnic sã pregãteascã 
buletinele de vot şi mai rog, sã ne pregãtim sã votãm în cabinele de vot. Nu înainte de 
aceasta am rugãmintea ca dumneavoastrã sã faceţi propuneri pentru cele douã comisii cât şi 
pentru supleanţi. Aşteptãm propuneri. Domnule Miclea Emil. 

Miclea Emil: - consilier – 
Domnule preşedinte, ştimaţi colegi, pentru Comisia de vânzare propun pe domnul 

Neamţu Dorin, ca membru supleant pentru aceeaşi Comisie de vânzare propun pe domnul 
Cristea Alin. Pentru Comisia de contestaţii ca membru titular propun pe domnul Moldovan 
Andrei, iar ca membru supleant, pe domnul Sighiartãu Ioan. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc. Alcineva dintre colegi, dacã doreşte sã facã propuneri? Domnul Bumbu 

Mihai, vã rog. 
Bumbu Mihai: - vicepresedinte – 
Pentru Comisia de vânzare, propun pe domnul Vlad Anton, pe domnul Deneş Ioan 

supleant. Pentru Comisia de contestaţii pe domnul Luca Petrer, pe domnul Dorin Popescu la 
supleanţi. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc. Dacã persoanele anunţate, au ceva de comentat sau sunt de acord cu 

propunerile fãcute? 
Dacã mai sunt şi alte propuneri de facut? Dacã nu rog comisia tehnicã, sã trecţi 

propunerile pe buletinele de vot şi sã trecem la votare. 
Pânã când se completeazã buletinele mergem mai departe la Proiect de Hotărâre 

privind aprobarea aplicării Programului de îmbunătăţire a calităţii mediului prin 
împădurirea terenurilor agricole degradate în judeţul Bistriţa-Năsăud. Domnule Vlad 
Anton preşedintele Comisiei economice vã rog sã exprimaţi avizul dumneavoastrã. 

Vlad Anton: - consilier – 
Comisia economicã, apreciazã Proiectul de Hotãrâre oportun şi legal şi îi dã aviz 

favorabil cu entuziasm. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã rog sã consemnaţi. Multumesc. A mai venit şi vremea plantãrii nu numai a 

defrişãrii. Mulţumesc. Comisia de urbanism, domnule preşedinte Popescu Grigore Dorin. 
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Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc. Înscrieri la cuvânt? Vã rog domnule Vlad Anton. 
Vlad Anton: - consilier – 
Domnule prefect, domnule preşedinte, domnilor colegi, cred cã e unul dintre proiectele 

asupra cãruia meritã sã ne aplecãm, întrucât el se aplicã întregii arii geografice a judeţului. 
Sigur cã nu am date concrete din judeţ şi asta datoritã mie pentru cã nu le-am solicitat, dar la 
nivel de ţarã cca 3 milioane de ha, terenuri agricole sunt supuse eroziunii. Ele pot fi 
conservate si eroziunea stopatã prin împãdurire, în special. Ca cifrã, la nivel de muncã, ştiu 
cã la nivelul, începutului, anului 2000 Regiunea Naţionalã a Pãdurii înainte de retrocedãri, 
planta anual respectiv artificial 12 500 ha. Ca sã realizãm cele câteva zeci de mii de ha, 
poate câteva sute de mii în judeţul nostru supuse eroziunii e nevoie de un efort extraordinar 
de mare. Acest efort poate duce şi la o îmbunãtãţire a calitãţii mediului dar şi la surse de 
venit suplimentare pentru zonele în care resursa de venit este micã. Pentru cã începând de 
la lucrul în pepiniere pânã la plantaţii de 5 ani sunt lucrãri eligibile. Cred cã trebuie cu toţii 
împreunã sã ne aplecãm, eu am solicitat şi mulţumesc aparatului tehnic care a venit cu 
aceste documente pentru fiecare coleg. Este momentul sã ne aplecãm toţi sã vedem ce 
anume trebuie sã facem, sã ne asumãm în parte fiecare în zona de interferenţã pe care o 
avem şi nu numai, sã ne asumãm pregãtirea acestui proiect, pentru cã e vremea, dupã 
douãzeci şi ceva de ani sã reîncepem împãdurirea terenurilor agricole supuse eroziunii. Prin 
împãdurire nu se realizeazã doar o îmbunãtãţire a calitãţii mediului ci se realizezã şi o sursã 
energeticã regenerabilã pentru zonele rurale. Sã spunem cã într-o comunitate oricând putem 
gãsii din Câmpia Transilvanã 300 ha de teren agricol supuse eroziunii, care sã le împãdurim. 
Realizãm la o creştere medie de 3,3m3 – 400 ha, e o chestiune simplistã dar pe înţelesul 
tuturor cca 1000m3 anual se acumuleazã în aceste suprafeţe, ca resursã energeticã în primul 
rând, sigur şi lemn de lucru ulterior, dar ca resursã energeticã regenerabilã. Aceasta va duce 
la o micã dependenţa energeticã a comunitãţilor noastre într-un viitor nu prea îndepãrtat. De 
aceea cred cã este şi un lucru favorabil, pentru cã în Consiliul Judeţean sunt patru consilieri 
judeţeni care au ca specilitate silviculturã, dar înafarã de asta toţi suntem chemaţi sã 
convingem şi chiar şi politic acolo unde administraţiile aparţin de partidele noastre chiar şi 
politic sã determinãm sã accepte sã promoveze astfel de proiecte de împãdurire, pentru cã 
eu cred cã, generaţiile care vin vor continua, dar eu cred cã am putea fi mândrii cã vom 
putea începe şi noi astfel de lucrãri. Vã mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc şi eu domnule preşedinte al Comisiei economice pentru exprimarea 

motivatã şi de specialitate care aţi fãcut-o în prezenţa colegilor. Cred cã suntem în 
asentimentul celorlalţi colegi pentru Proiectul de Hotãrâre care l-am pregãtit şi care sperãm 
sã devinã hotãrâre, şi apoi sã şi materializãm prim împãdurirea suprafeţelor pe care le vom 
stabili. Mã gândesc ca la anul, sã gândim un program mai amplu de împãdurire a terenurilor 
degradate. Dacã altcineva dintre dumneavoastrã mai doreşte sã ia cuvântul. Domnule 
Marinescu, vã rog. 

Gheorghe Marinescu: – consilier – 
E o idee veche şi salutarã, sunt terenuri multe degradate în judeţ şi aş sugera ca 

printr-un punct distinct, un articol distinct, sã încercãm sã cooptãm în aceastã acţiune şi 
Consiliile locale, pentru cã terenurile sunt ale lor. Vã rog sã avem în vedere acest aspect, 
repet sunt mai ales comunele din zona de câmpie, domnul Vlad Anton vorbea de zona 
dumnealui. Comunele din zona de câmpie au terenuri disponibile, au fost şi iniţiative neduse 
la capãt, deci ar trebui sã mai vedeţi, ce mãsurã mai putem lua, sã includem în acest Proiect 
de Hotãrâre şi cooptarea de principiu mãcar, a comunelor interesate. 

Vlad Anton: - consilier – 
O secundã dacã îmi permiteţi. Deci la Cap.II, secţiunea 1, art.7, lit a, spune “sunt 

eligibile urmãtoarele categorii de solicitanţi, cu personalitate juridicã: unitãţi administrativ-
teritoriale, comune, oraşe, municipii, judeţe, legal înfiinţate şi delimitate, administraţiei, 
conform Legii administraţiei publice locale”. Domnul Gheorghe Marinescu se referea la 
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aspectul în care ele trebuie determinate şi din punct de vedere al Consiliului Judeţean sã 
elaboreze proiecte şi sã intre în hora aceasta. 

Gheorghe Marinescu: – consilier – 
A Consiliilor locale, trebuie sã îi interesãm cumva. 
Vlad Anton: - consilier – 
Cred cã aici vã refereaţi. 
Gheorghe Marinescu: – consilier – 
Sã facem aceastã acţiune pentru cã altfel nu vor da Hotãrâre de consiliu, se vor ivi tot 

felul de discuţii. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vreţi sã formulaţi un articol distinct? 
Gheorghe Marinescu: – consilier – 
Nu neapãrat, e o sugestie doar. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnule secretar, îl formulãm acum? Sã ţinem cont de sugestia domnului coleg şi sã 

le includem în Proiectul de Hotãrâre. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Vom pute include un articol în care sã recomandãm Consiliilor locale sã adopte 

hotãrâri similare cu a noastrã, sã le şi comunicãm hotãrârea respectivã. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
V-aş ruga sã aveţi îngãduinţa sã-i dau cuvântul doamnei director Simona Bodnariu, 

pentru cã îmi face semn cã nu ar fi tocmai oportun sã facem aceastã precizare. Vã rog 
doamna director. 

Simona Bodnariu – director executiv- 
Mulţumesc domnule preşedinte. În conformitate cu Ghidul solicitantului noi 

considerãm cã, Consiliul Judeţean asigurã Secretariatul tehnic în cadrul acestui program, 
ceea ce presupune, aplicarea acestei hotãrâri de aplicare la program, urmând ca ceilalţi paşi 
sã ni asumãm. Şi anume tot ceea ce înseamnã promovarea acestui program în judeţ pas pe 
care l-a şi depãşit în sãptãmânile anterioare, centralizarea dosarelor de finanţare primite de 
la solicitanţi prin formarea solicitantului cu privire la aproparea şi la strângerea documentaţiei, 
adoptarea hotãrârii de asociere ca şi solicitant a cãror proiecte vor fi cãştigãtoare şi tot ceea 
ce urmeazã dupã semnarea contractelor de finanţare.  

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Nu avem cum sã modificãm Ghidul solicitantului. Prin urmare ţinem cont de precizarea 

care a fãcut-o doamna director şi renunţam la propunerea care a fãcut-o domnul coleg 
Marinescu. 

Vlad Anton: - consilier – 
Domnule preşedinte eu m-am referit în cuvântul meu la faptul cã cele trei partide 

prezente în Consiliul Judeţean pot determina în zonele lor de influenţã politicã o atitudine 
pozitivã, respectiv administraţii fãrã sã mai prezinte un articol sau un Proiect de Hotãrâre. În 
sensul acesta apelam la colegii din Consiliul Judeţean sã fie determinaţi şi politic în 
demararea acestui proiect. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Pot sã vã spun cã la ora actualã sunt mulţi solicitanţi care ar dori sã se înscrie în acest 

program acum, în aceastã perioadã, însã nu pot fi decât cele care s-au înscris deja şi le-am 
identificat suprafeţele. Vom încerca sã mediatizãm prin primarii noştrii, ca aceastã acţiune sã 
fie concentratã la nivel judeţean si sã fie acceptatã de cãtre toţi primarii. Domnule Marinescu 
sunteţi de acord cu ceea ce am discutat? 

Gheorghe Marinescu: – consilier – 
Nu ştiu cine sunt solicitanţii. Dacã sunt persoane private, sau primãrii? 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Primãrii. 
Gheorghe Marinescu: – consilier – 
Primãrii, cã primãriile au terenuri libere. Asta era problema. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Dacã mai sunt şi alte observaţii? Domnule consilier Mureşan, vã rog. 
Mureşan Mihail: - consilier – 
Domnule preşedinte, aş vrea sã vã adresez o întrebare. Dacã s-a stabilit un termen 

limitã, pânã când sã se depunã studiile de fezabilitate, sau proiectele tehnice vizavi de 
împãdurirea suprafeţelor respective. Acesta e 1, şi 2 dacã aţi fãcut o identificare în cadrul 
judeţului, la ce suprafeţe poate sã facã referire hotãrârea care o luãm în momentul de faţã. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
S-a fãcut şi una şi alta din câte stiu eu, dar pentru o informare corectã, doamna 

director Simona Bodnariu, vã rog, sã îi daţi un rãspuns domnului coleg, Mureşan Mihail. 
Simona Bodnariu – director executiv- 
Deci, terenurile care fac obiectul acestor studii de fezabilitate, proiecte tehnice, care 

urmeazã sã fie puse în aplicaţiile pe care noi le vom centraliza la nivel de judeţ, sunt 
perimetrele de ameliorare care se numesc printr-un Ordin al domnului prefect de cãtre o 
comisie formatã la nivel local, în care domnul primar al comunei respective, proprietar al 
terenului din domeniul public sau privat este preşedinte, şi ceilalţi membrii ai acestei comisii 
vor reprezentanţi OCOT, reprezentanţi Direcţia Agricolã, Ocolul Silvic şi alţi specialişti din 
zonã. Deci aceste perimetre de ameliorare sunt identificate la nivelul comunelor care pânã în 
data de 15 octombrie, sau prima sesiune de depunere a acestor proiecte în anul 2009, 
trebuie sã înregistreze în plicuri sigilate la registratura noastrã documentaţiile, noi urmând a 
le transmite fondului de mediu.  

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Domnule consilier, sunteţi mulţumit de rãspunsul primit? 
Mureşan Mihail: - consilier – 
În parte da. Mã interesa termenul pânã la care pot sã se depunã documentaţiile 

respective, pentru cã mi se pare un timp foarte scurt pânã în 15 octombrie, deci în douã 
sãptãmâni ca sã se identifice şi celelalte zone, nu numai zona de câmpie perimetrele de 
ameliorare respective, pentru cã în judeţ eu cred cã sunt destule care ar putea sã facã 
obiectul. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Dumneavoastrã aveţi dreptate dar cine se mişcã mai repede acela câştigã, programul 

acesta nu-l gestionãm noi, noi ne încadrãm în el. Ministerul Mediului şi Guvernul au termene 
precise, nouã nu ne revine decât sã respectãm aceste termene. 

Nu sunt, supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
 Cu 28 de voturi pentru s-a aprobat. 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mergem mai departe la Proiectul de Hotarare privind aprobarea modificarii 

Organigramei si a Statului de functii pe anul 2009 la Complexul Muzeal Bistrita-
Nasaud. 
Domnule presedinte al Comisiei de administratie. 

Vasile Somlea : - consilier – 
Deliberand pe marginea acestui Proiect de Hotarare, Comisia de administratie in 

prezenta domnului director al Muzeului Judetean a avizat favorabil cu 4 voturi pentru si 3 
abtineri. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule presedinte. Rog domnul presedinte al Comisiei economice sa 

exprime avizul comisiei conduse de domnia sa. 
Vlad Anton : - consilier – 

Comisia economica apreciaza Proiectul de Hotarare, oportun si legal si ii da aviz favorabil in 
forma prezentata de initiator. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule presedinte. Domnul presedinte al Comisiei de cultura, domnul 

Pugna Alexandru. 



 8

 
Pugna Alexandru : - consilier – 
Comisia a acordat aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule presedinte. 
Daca sunt inscrieri la cuvant, va rog. Domnule coleg Pop Gheorghe, va rog. 
Pop Gheorghe : - consilier – 
Domnule presedinte, stimati colegi eu in comisie m-am abtinut de la a vota acest 

proiect, insa in plen o sa votez impotriva. Cand ni s-a prezentat starea de fapt acolo era 
vorba ca se reunesc doua jumatati de posturi si se va crea unul nou. Dar este de fapt 
problema de intregirea unui post. Mi se pare normal ca cel putin pana la trecerea peste 
problemele care domnul prim ministru le invocã, sã nu mai cheltuim bani publici in plus. 
Multumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Va multumesc domnule consilier. Domnule Moldovan Andrei, va rog. 
Moldovan Andrei Valentin : - consilier – 
Domnule presedinte, la noi in comisie s-a discutat mai in detaliu toata povestea asta. 

Este vorba de interesul care-l reprezintã peştera respectivã, Tãuşoare care este în 
conservare, care încã nu este deschisã unui circuit turistic, dar care ar putea sã fie mãcar 
parţial deschisã unui asemenea circuit, este vorba de o persoanã care trebuie sã vegheze 
acolo sã nu se întâmple un dezastru. Turişti acestia care vin în weekend, şi se duc într-o 
parte şi în alta, ori aceastã persoanã, are acum o jumãtate de normã de 3 milioane şi va 
avea 6 milioane, deci dacã zicem cã e normã întreagã ne vine sã şi zâmbim. Cred cã, 
cunoasc aceastã persoanã, e un om pasionat, şi nu trebuie sã mergem pe tot felul de 
asemenea suspiciuni, pentru cã riscul este foarte mare, interesul ştiinţific pentru aceastã 
creştere este mare, aceştia nu sunt bani 3 milioane. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnule coleg şi dumneavoastrã   aveti dreptate dar, si domnul coleg are opinia sa, 

are dreptul sa-si exprime punctul de vedere, nimic rau in asta. Altcineva ? 
Prin urmare supun votului.  
Cine este pentru, impotriva, abtineri ? 
Cu 22 voturi pentru, 5 abţineri ( Coc Dorel, Deneş Ioan, Szanto Arpad, Mureşan 

Mihai, Popescu grigore Dorin) şi 1 vot împotrivã (Pop Gheorghe) s-a aprobat.  Multumesc.  
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mergem mai departe Proiect de Hotãrâre privind aprobarea Studiului de 

  Fezabilitate a indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţãrii Proiectului “ Extinderea 
şi modernizarea infrastructurii de apã şi apã uzatã, în judeţul Bistriţa-Nãsãud”. 

Rog presedintii celor doua comisii economice si de urbanism sa exprime punctul de 
vedere, rog pe domnul Vlad Anton. 

Vlad Anton : - consilier – 
Comisia economica a dezbatut proiectul a avut discutii si in final a votat in unanimitate 

proiectul in forma prezentata de initiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Va multumesc domnule presedinte. Domnul Popescu Grigore Dorin ? 
Popescu Grigore Dorin : - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Multumesc domnule presedinte. Inscrieri la cuvant ? 
Nu sunt supun votului. 
Cine este pentru, impotriva, abtineri ? 
Cu 28 de voturi pentru s-a aprobat. 
 
Liviu Mihai Rusu: - presedinte- 
Daca buletinele de vot sunt gata ? 
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Se trece la procedura de vot. Se nominalizeazã consilierii în ordine alfabeticã. 
 
*  

Moldovan Andrei Valentin : - consilier – 
Rezultatul votului. 
Comisia de vânzare. 

-27 voturi exprimate 
- 5 voturi nule 
- 19 voturi- Neamţu Dorin  
- 21 voturi-Vlad Anton  

 
 Supleanţi Comisia de vânzare 

- 27 voturi exprimate 
- 5 voturi nule 
- 19 voturi - Cristea Daniel Alin 
- 18 voturi - Deneş Ioan  
 

Comisia de contestaţii 
- 27 voturi exprimate 
- 6 voturi nule 
-18 voturi - Moldovan Andrei Valentin 
-20 voturi - Peter Luca 
 

 Supleanţi Comisia de contestaţii 
- 27  voturi exprimate 

  - 20 voturi – Sighiartãu Ioan 
  - 18 voturi - Popescu Grigore Dorin 
 
Liviu Mihai Rusu: - presedinte- 

 Mulţumesc, declar şedinţa închisã. 
 

Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 
 

PREŞEDINTE      SECRETARUL JUDEŢULUI 
   Rusu Liviu-Mihai            Iosif Redl 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit Rãscol Maria 


